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Justerandes signatur   

 

Kf § 146      

 

 

Frågestund 
 

1. Björn Gullander (V) frågar kommunstyrelsens ordförande hur tidsplanen ser 

ut för revidering av det alkohol- och drogpolitiska programmet. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att frågan 

är mycket aktuell. Kommunen har inväntat Regional handlingsplan – 

Alkohol, narkotika, dopning och tobak (ANDT) som gäller för hela länet 

och har arbetats fram av Länsstyrelsen, Regionförbundet södra Småland och 

Lanstinget Kronoberg. Nu håller Ljungby kommun på att arbeta med 

revidering av sitt alkohol- och drogpolitiska program.  

 

2. Harriet Kristensson (S) frågar personalutskottets ordförande när alla ska få 

tillgång till personalutskottets protokoll på extranätet. 

 

Personalutskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att hon tyvärr 

inte vet det, men att hon ska ta reda på det. 

 

3. Janewert Johansson (S) frågar tekniska utskottets ordförande om tidsplanen 

för rivning av Favörsbyggnaden. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att rivningen 

beräknas komma igång i början av 2014. Tekniska förvaltningen har anlitat 

en konsult för att planera arbetet och upphandlingen. 

 

4. Roland Johansson (ALT) frågar tekniska utskottets ordförande om tekniska 

förvaltningen verkligen behöver anlita en konsult för att göra det arbetet. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att tekniska 

förvaltningen har så mycket att projektera att de måste ta in en konsult för 

att titta på vilka byggnadsmaterial fastigheten består av och hur materialet 

ska sorteras. 

 


